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Zápis č. 07/2020 Komisia pre školstvo 

MESTO BREZNO 

Komisia pre školstvo  

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis č. 07/2020 

 

zo zasadnutia Komisie pre školstvo MsZ mesta Brezno, konaného dňa 09.12.2020 

v zasadačke Mestského úradu v Brezne, Nám. gen. M. R. Štefánika 3. 

 

Prítomní : 

Mgr. Skačanová Eva – predseda komisie 

Mgr. Struhár Daniel 

Mondlová Viera 

Mgr. Kvietková Mária 

Neprítomní ospravedlnení: 

Palovčík Milan 

Mgr. Baxa Martin 

Ing. Ridzoň Martin PhD. 

Mgr. Paučová Marta – sekretár komisie  

Hosť : ------ 

 

Rokovanie viedol : Mgr. Skačanová Eva - predseda Komisie pre školstvo. 

Komisia je uznášania schopná.  

 

Program :  

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie materiálov do zastupiteľstva- Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti 

škôl 

3. Posúdenie žiadosti o pridelenie fin. príspevku pre talentovanú mládež- presunuté na 

ďalšie stretnutie 

4. Projekt mesta na podporu športu – „Korčuľovanie detí zadarmo“- skúsenosti zo škôl 

5. Vyhodnotenie práce komisie v 2. polroku 2020  
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6. Rôzne 

7. Záver 

 

 

K bodu č. 1 

Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie Mgr. Eva Skačanová, prítomných 

členov privítala. 

 

K bodu č. 2 

Mgr. Skačanová oboznámila prítomných s materiálom do zastupiteľstva- Správy 

o výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Mesta Brezno. Členovia komisie mali možnosť sa so správami podrobne oboznámiť ešte 

pred zasadnutím komisie, boli im zaslané v elektronickej podobe.  

Školská komisia správy prerokovala a odporučila Mestskému zastupiteľstvu           

schváliť.  Vyjadrila poďakovanie pedagógom, ktorý sa v tomto školskom roku stretli s úplne 

inou formou vyučovania- online vzdelávanie-  vzhľadom na mimoriadnu situáciu spojenú so 

šírením ochorenia COVID-19. Učitelia museli vynaložiť zvýšené úsilie vo svojej práci, aby 

dokázali odovzdať žiakom vedomosti aj takouto formou, pri ktorej sa so žiakmi nestretávali 

priamo, len prostredníctvom IKT technológií alebo pracovných listov.  Stretli sa s mnohými 

novými problémami a prekážkami, ktoré museli zvládať a prekonať.    

  

K bodu č. 3 

 Tento bod bol vzhľadom na prítomnosť len 4 členov komisie presunutý na ďalšie 

stretnutie, aby bolo umožnené vyjadriť sa k daným žiadostiam aj ostatným členom.  

 

K bodu č. 4 

 O prebiehajúcom projekte informovala Mgr. Skačanová, nakoľko na ZŠ s MŠ K. 

Rapoša, Pionierska 4, už projekt prebehol.  

Projekt SZĽH a mesta Brezna hodnotí vysoko pozitívne. Absolvovali ho všetky triedy 

prvákov a druhákov školy. Pôvodne počas jedného týždňa korčuľovala len jedna trieda, no z 

dôvodu dočasného uzavretia  Arény Brezno sa po jej opätovnom otvorení počas týždňa 

striedali dve triedy, aby mal šancu absolvovať tento kurz korčuľovania každý žiak. Dni v 

týždni boli tematicky zamerané. Daným témam prispôsobili vyučovanie v konkrétnych dňoch 

aj pani učiteľky. Deti boli šťastné a spokojné. Mnoho z nich sa naučilo korčuľovať a trávilo 

aspoň pár hodín v týždni aktívnym pohybom. Poďakovanie patrí trénerom a pani učiteľkám, 

ktoré sa aktívne zapájali do pripravených aktivít.   
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K bodu č. 5 

 V 2. polroku 2020 sa z pôvodných plánovaných troch stretnutí uskutočnili dve, nakoľko 

to nedovoľovala situácia spojená so šírením ochorenia COVID-19. Neuskutočnilo sa stretnutie 

plánované na 28.10.2020, kde mala byť uskutočnená obhliadka zrekonštruovanej  MŠ 

Clementisa. Tá sa taktiež vzhľadom na obmedzenia spojené s pandémiou nekonala.  

Na oboch uskutočnených stretnutiach bola komisia uznášania schopná. 

  

 

K bodu č. 6 

 V rôznom komisia skonštatovala, že školy sú vybavené dezinfekčnými prostriedkami, 

majú zakúpené dávkovače na mydlo, papierové utierky a potrebné prostriedky na dodržiavania 

opatrení spojených so šírením ochorenia COVID-19. Situácia je však pre všetkých náročná, pre 

pedagógov vyučujúcich prezenčne ale i pre učiteľov druhého stupňa i stredných škôl, ktorí 

vyučujú zatiaľ stále dištančne.  

 

Na záver zasadnutia komisie pre školstvo sa Mgr. Skačanová s členmi komisie rozlúčila, 

poďakovala za spoluprácu a účasť, popriala hlavne pevné zdravie a stretnutie ukončila. 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Skačanová Eva        Mgr. Paučová Marta  

predseda komisie        sekretár komisie 


